
 

 
 

 
 

Finanšu komitejas sēdes  
protokols Nr. 2 

 
Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā           
2023. gada 15. februārī 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Pašvaldību likumā un Ādažu novada pašvaldības nolikumā 
noteiktajā kārtībā. 

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Linda Pavlovska 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 14 deputāti:  

komitejas locekļi: Sniedze Brakovska (LRA) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ),Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP) (no 09.15 līdz 12.30, no 13:15 piedalās sēdē attālināti, 
nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), Genovefa Kozlovska (LZS) (no 09.00 līdz 12.30, no 
14.50 līdz 17.08), Antra Krasta (LZA), Imants Krastiņš (JKP) (piedalās attālināti, izmantojot 
tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ, Raitis Kubuliņš (LZP) (līdz 
16.50), Jānis Leja (S) (līdz 16.25), Gatis Miglāns (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls 
(LZS), Jānis Ruks (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ, atrodas atvaļinājumā): ARNIS ROZĪTIS (LRA). 

Komitejas sēdē piedalās:  

Administrācijas darbinieki: Miķelis Cinis, Diāna Čūriška, Gunta Dundure, Annija Dukāte, 
Ilona Gotharde, Monika Griezne, Agris Grīnvalds, Everita Kāpa, Vollijs Kuks, Sarmīte Mūze, 
Guntis Porietis, Inga Pērkone, Dārta Zaļkalne.   

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernārs, 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 1. vietnieks Artis Brūvers, 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis, Ādažu 
bibliotēkas vadītāja Mirdza Dzirniece, Ādažu novada iedzīvotājs Rihards Grantiņš,  Būvvaldes 
vadītājs Ainārs Grikmanis, Rīgas Tehniskās universitātes Dr.sc.ing., vadošais pētnieks, 
laboratoriju vadītājs, docents Vladimirs Kirsanovs, Ādažu novada Mākslu skolas direktora p.i. 
Kaspars Rubenis, SIA “Ekodoma” projektu vadītāja Marika Rošā, SIA “Taču būda” valdes 
priekšsēdētāja Renāte Sliede, SIA “Taču būda” valdes loceklis Edgars Sliede, Pašvaldības 
mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, novada iedzīvotājs Edvīns 
Šēpers, Ādažu Bērnu un jaunatnes sporta skolas direktore Dagnija Zilberte. 
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DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 15. februāra sēdes darba kārtību. 

2. Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumā Katlapas, Ādažu pag., Ādažu nov. 

3. Par saistošo noteikumu “Par nodevu tirdzniecībai publiskās vietās Ādažu novadā” 
projektu. 

4. Par Salaspils novada bibliotēkas izvirzīšanu reģiona galvenās bibliotēkas statusam. 

5. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 
“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā””  projektu. 

6. Informatīvs ziņojums par TEP “Atjaunojamo energoresursu izmantošana Ādažu 
novadā” izstrādi. 

7. Par projektu “Pāreja uz atjaunojamiem energoresursiem katlu mājā Tulpju ielā 5, 
Carnikavā”. 

8. Par noteikumu “Kārtība, kādā Ādažu novada pašvaldība pārņem dāvinājumā ceļu vai 
ceļu uzturēšanai nepieciešamo zemi” projektu. 

9. Par telpu nomu ĀBJSS vieglatlētikas nodaļas nodarbībām. 

10. Par grozījumiem Ādažu novada domes 09.12.2022. lēmumā Nr. 589 “Par sociālo 
pakalpojumu attīstību projektā “Pakalpojumu infrastruktūras attīstība 
deinstitucionalizācijas plānu īstenošanai Ādažu novadā””. 

11. Par nekustamo īpašumu “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas ceļš 19” atsavināšanu. 

12. Par pašvaldības zemesgabala daļas nodošanu atsavināšanai un nosacītās cenas 
apstiprināšanu Gaujas iela 3. 

13. Par nekustamo īpašumu nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai  “Carnikavas 
komunālserviss”. 

14. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 24.08.2022. lēmumā Nr. 406  “Par 
nekustamo īpašumu “Dailas skvērs” un “Dailas” pieņemšanu pašvaldības īpašumā bez 
atlīdzības”. 

15. Par pašvaldības nekustamā īpašuma Vecupes iela 12, Carnikava, atsavināšanu. 

16. Par nekustamo īpašumu “Kanāla iela 60”, “Krāču iela 6” un “Lazdas 13” atsavināšanu. 

17. Par projektu “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu”. 

18. Informatīvs ziņojums par p/a “Carnikavas komunālserviss” 2022. gada darba plāna. 

19. Informatīvais ziņojums par pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu. 

20. Informatīvs ziņojums par nekustamā īpašuma nodokļa likmi par būvi, kuras būvniecībā 
pārsniegts normatīvajos aktos noteiktais kopējais būvdarbu veikšanas ilgums. 

21. Informatīvs ziņojums par Ādažu novada vizuālo identitāti. 

*** 
K. MIĶELSONE, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 1. jūlija 
saistošo noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, 
izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst. 09.00 līdz plkst. 09.05 

*** 
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1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 15. februāra sēdes darba kārtību 
(Karīna Miķelsone) 

Ierosina:  

1. izskatīt darba kārtības 16. jautājumu “Par saistošo noteikumu “Par nodevu tirdzniecībai 
publiskās vietās Ādažu novadā” projektu”, kā 3. jautājumuun 18. jautājumu 
“Informatīvs ziņojums par TEP “Atjaunojamo energoresursu izmantošana Ādažu 
novadā” izstrādi”, kā 6. jautājumu, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju;  

2. svītrot darba kārtības 4. jautājumu  “Par Ādažu bibliotēkas telpu paplašināšanu Gaujas 
iela 27B, Ādažos”, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

Aicina atbalstīt Finanšu komitejas 2023. gada 15.februāra sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas 2023. gada 15.februāra sēdes darba kārtību. 

2. Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumā Katlapas, Ādažu pag., Ādažu nov. 
(Miķelis Cinis) 

Ziņo par nekustamā īpašuma “Katlapas”, Ādažu pagasts, Ādažu novads, LV-2164 īpašnieku: 
V.U, V.U un V.U šā gada 30. janvāra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/529) ar lūgumu 
pieņemt lēmumu un izdot darba uzdevumu zemes ierīcības projekta uzsākšanai zemesgabalam 
“Katlapas”, Ādažu pagasts, Ādažu novads, LV-2164, kadastra apz.: 8044 007 0020. Papildus 
informē, ka šis jautājums tika izskatīts Attīstības komitejas šā gada 8. februāra sēdē. Informē, 
ka nepieciešams  atdalīt zemesgabalu no dambja, nododot to pašvaldībai īpašumā.   

K. MIĶELSONE, M. CINIS, J. RUKS, D. ČŪRIŠKA, R. GRANTIŅŠ debatē par 
nepieciešamību izvērtēt iespējas pašvaldībai segt nepieciešamo finansējuma zemes ierīcības 
projekta izstrādei ( R. Grantiņš informē, ka no zemes īpašnieku puses vēlētos, lai pašvaldība 
atbilstoši novērtētu atsavinātās zemes vērtību. Piedāvāta summa būtu 3430 euro.   D. Čūriška 
uzsver, ka atbilstoši Publiskas personas mantas atsavināšanas likumam, zemes vērtība nedrīkst 
būt zemāka par kadastrālo vērtību.) 

Plkst. 09.15 A. Deniņa piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļai sadarbībā ar 
Teritorijas plānošanas nodaļas teritorijas plānotāju M. Cini organizēt zemes novērtēšanas 
procesu.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumā Katlapas, Ādažu 
pag., Ādažu nov.” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. 
februāra sēdē. 

3. Par saistošo noteikumu “Par nodevu tirdzniecībai publiskās vietās Ādažu novadā” 
projektu 

(Agris Grīnvalds) 

Ziņo, ka saistošie noteikumi nosaka pašvaldības nodevas (turpmāk – nodeva) par tirdzniecību 
publiskās vietās apmēru, likmes, samaksas kārtību un nodevu maksātāju kategorijas, kuras 
atbrīvotas no nodevas samaksas vai kurām piešķirti atvieglojumi. Informē, ka nodevas ieskaita 
pašvaldības pamatbudžetā un nodevas maksātājs nodevu samaksā pilnā apmērā pirms 
tirdzniecības atļaujas saņemšanas. Papildus informē par SIA “Taču būda” šā gada 9.februāra 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/761) par ielu tirdzniecības nodevas apmēra pārskatīšanu.  
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K. MIĶELOSNE, I. KRASTIŅŠ, E. SLIEDE, R. SLIEDE, A. GRĪNVALDS. R. KUBULIŅŠ, 
J. RUKS, J. LEJA, A. DENIŅA debatē par: 

1. tirdzniecības novedas noteikšanu SIA “Taču būda” (E. Sliede dalās pieredzē par ilgstošo 
tirdzniecības organizēšanu, uzsverot, ka paredzētās tirdzniecības novedas ir 
nesamērīgas, radot apgrūtinājumus turpmākajai darbībai. Aicina deputātus:  
 nenoteikt vai noteikt nulles likmi ielu tirdzniecības nodevai tirdzniecībai ar lietotām 

personiskajām mantām; 

 noteikumu 7. punktu izteikt šādā redakcijā: “Par tirdzniecības organizēšanu 
publiskās vietās nodevu likmēm netiek piemēroti 10. punktā noteikti atvieglojumi, 
izņemot, ja tirdzniecības dalībnieks atbilst 10.1 vai 10.2. apakšpunkta prasībām” 
vai “ja ielu tirdzniecība tiek organizēta privātā teritorijā, neizmantojot pašvaldības 
infrastruktūru” (K. Miķelsone vērš uzmanību, ka SIA “Taču būda” būtu 
nepieciešams veikt reģistrāciju uz sociālo uzņēmējdarbību, tādejādi uzņēmumam 
tiktu piemēroti nodevu atvieglojumi. R. Sliede informē, ka SIA “Taču būda” uzsāka 
nepieciešamo procesu, lai reģistrētu sociālo uzņēmējdarbību. J. Ruks ierosina 
saistošajos noteikumos iestrādāt atsevišķu punktu par  dienas nodevas likmi 20 euro 
apmērā tirdzniecības organizētājiem); 

2. nodevas noteikšanu pensionāriem (A. Grīnvalds ierosina noteikt arī nodevu 
pensionāriem, lai nodrošinātu kārtību tirdzniecības vietās, jo pensionāri saņemt 
tirdzniecības atļaujas uz visu gadu, aizņemot tirdzniecības vietu, bet faktiski tirgo 
īsākajā periodā, piemēram, brīvdienās vai svētku dienās. Deputāti vienojas nemainīt 
sadaļu par nodevas noteikšanu pensionāriem, atslājot spēkā esošo redakciju).  

K. MIĶELSONE aicina pašvaldības administrācijas Juridiskās un iepirkumu nodaļas juristam 
A.Grīnvaldam veikt labojumus saistošo noteikumu “Par nodevu tirdzniecībai publiskās vietās 
Ādažu novadā” projektā, izsakot 6.5. apakšpunktu (tirdzniecības organizētājs, kurš pašvaldības 
reģistrētā privātpersonai piederošā tirdzniecības vietā organizē ielu tirdzniecību un kurā kā 
pamat tirdzniecības preču grupa ir lietotas personiskās mantas, izņemot autortiesību vai 
blakustiesību objektus, kas reproducēti personiskām vajadzībām, maksā dienas nodevu likmi 
20 euro apmērā) un 10.2. apakšpunktu (Ādažu novada administratīvajā teritorijā deklarētie 
pensionāri, kuri tirgo pašaudzētu lauksaimniecības produkciju) minētajā redakcijā, aicina virzīt 
saistošo noteikumu projektu izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22.februāra sēdēun 
nodošanai publiskai apspriešanai.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības administrācijas Juridiskās un iepirkumu nodaļas juristam Agrim 
Grīnvaldam veikt labojumus saistošo noteikumu “Par nodevu tirdzniecībai publiskās 
vietās Ādažu novadā” projektā, izsakot 6.5. apakšpunktu (tirdzniecības organizētājs, 
kurš pašvaldības reģistrētā privātpersonai piederošā tirdzniecības vietā organizē ielu 
tirdzniecību un kurā kā pamat tirdzniecības preču grupa ir lietotas personiskās mantas, 
izņemot autortiesību vai blakustiesību objektus, kas reproducēti personiskām 
vajadzībām, maksā dienas nodevu likmi 20 euro apmērā) un 10.2. apakšpunktu (Ādažu 
novada administratīvajā teritorijā deklarētie pensionāri, kuri tirgo pašaudzētu 
lauksaimniecības produkciju) minētajā redakcijā. 

2. Virzīt saistošo noteikumu “Par nodevu tirdzniecībai publiskās vietās Ādažu novadā” 
projektu izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 
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4. Par Salaspils novada bibliotēkas izvirzīšanu reģiona galvenās bibliotēkas statusam 
(Mirdza Dzirniece) 

Ziņo par Latvijas Bibliotēku padomes atzinumu ar aicinājumu pašvaldībai pieņemt lēmumu par 
Salaspils novada bibliotēkas atkārtotu izvirzīšanu reģiona galvenās bibliotēkas statusam.  

Saskaņā ar Bibliotēku likuma 12. panta otro daļu novadu domes, savstarpēji vienojoties un 
ņemot vērā Latvijas Bibliotēku padomes ieteikumus, izvirza vienu no attiecīgajā teritorijā 
esošajām bibliotēkām reģiona galvenās bibliotēkas statusam, nosakot tās uzdevumus un 
nodrošinot tās darbībai nepieciešamos finanšu līdzekļus.  

Ministru kabineta 2006. gada 29. augusta noteikumu Nr. 709 “Bibliotēku akreditācijas 
noteikumi” 10.1. apakšpunktā noteikts, ja bibliotēku izvirza reģiona galvenās bibliotēkas 
statusam, papildus šo noteikumu 9. punktā minētajiem dokumentiem iesniegumam pievieno 
attiecīgo novadu domju lēmumu kopijas, ja bibliotēku izvirza reģiona galvenās bibliotēkas 
statusam šo novadu teritorijās. 

Ņemot vērā, ka iepriekšējā periodā (2018. – 2023.) reģiona galvenās bibliotēkas statuss bija 
noteikts Salaspils novada bibliotēkai, ievērojot iepriekš iedibināto sadarbību, t. sk. ievērojot 
Bibliotēku likuma 9. panta trešajā daļā noteikto, ka bibliotēku akreditācija veicama reizi piecos 
gados, pašvaldības ieskatā ir lietderīgi izvirzīt Salaspils novada bibliotēku reģiona galvenās 
bibliotēkas statusam. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmumu “Par Salaspils novada bibliotēkas izvirzīšanu reģiona galvenās 
bibliotēkas statusam” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. 
februāra sēdē. 

5. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 
“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā””  projektu 

(Gunārs Dzenis) 

Ziņo par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 7 
“Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā”. 

Ierosina veikt šādus grozījumus: 

1.1. papildināt 3. pielikumu ar jaunu 7.3.-7.5. apakšpunktu šādā redakcijā: 

7.3. 
Direktora 
vietnieks 
izglītības jomā 

Ikdienas darba pārvietošanās Ādaži – Carnikava -
Ādaži (200 km = 15 l). 15 

7.4. 
Mākslas 
nodaļas 
vadītājs 

Ikdienas darba pārvietošanās Ādaži – Carnikava -
Ādaži (100 km = 9.8 l), mācību materiālu piegāde 
(53 km = 5.2 l). 

15 

7.5. 
Mūzikas 
nodaļas 
vadītājs 

Ikdienas darba pārvietošanās Ādaži – Carnikava -
Ādaži (200 km = 11 l), mācību materiālu piegāde (73 
km = 4 l). 

15 

1.2. svītrot 1.6. un 24.6. apakšpunktu.  

K. RUBENIS papildina, ka izmaiņas nepieciešamas veikt, jo šobrīd Ādažu novada Mākslu 
skolas vadība strādā gan Ādažos, gan Carnikavā. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Atbalstīt noteikumu  “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 23.02.2022. noteikumos Nr. 
7 “Transportlīdzekļu izmantošanas kārtība Ādažu novada pašvaldībā””  projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

6. Informatīvs ziņojums par TEP “Atjaunojamo energoresursu izmantošana Ādažu 
novadā” izstrādi 

(Inga Pērkone,Vladimirs Kirsanovs ) 

Ziņo par TEP “Atjaunojamo energoresursu izmantošana Ādažu novadā” izststrādi                             
(1. pielikums). 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības administrācijas Attīstības un projektu nodaļas vadītājas 
vietniecei I. Pērkonei informēt visus pašvaldības domes deputātus par TEP pētījuma 
“Atjaunojamo energoresursu izmantošana Ādažu novadā” izstrādes gala ziņojumu.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm “Par” , “Pret” – nav, “Atturas” – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības administrācijas Attīstības un projektu nodaļas vadītājas vietniecei 
Ingai Pērkonei informēt visus pašvaldības domes deputātus par TEP pētījuma 
“Atjaunojamo energoresursu izmantošana Ādažu novadā” izstrādes gala ziņojumu.  

2. Pieņemt informāciju zināšanai.  

7. Par projektu “Pāreja uz atjaunojamiem energoresursiem katlu mājā Tulpju ielā 5, 
Carnikavā” 

(Lauris Bernāns, Marika Rošā) 

Ziņo par pāreju uz atjaunojamiem energoresursiem katlu mājā Tulpju ielā 5, Carnikavā (2. 
pielikums). 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, M. ROŠĀ, L. BERNĀNS, R. KUBULIŅŠ, J. LEJA debatē 
par: 

1. granulu tirgus cenām (R. Kubuliņš dalās personiskajā pieredzē par granulu cenām, 
papildus akcentē Igaunijas pieredzi par elektrības aklumēšanu); 

2. saules kolektoru un saules paneļu uzturēšanu, apsaimniekošanu un izmaksām (I. 
Krastiņš aicina realizēt tikai daļu no pieteiktā projekta, atstājot iespēju siltumu 
aklumēšanai izmantot kā kurināmo gāzi vai šķeldu. M. Rošā uzsver, ka projektu nav 
iespējams dalīt. Papildus akcentē, ka Tulpju ielā 5, Carnikavā nav šķeldu glabāšanas 
vietas). 

K. MIĶELSONE uzsver, ka jautājums par pāreju uz atjaunojamiem energoresursiem katlu mājā 
Tulpju ielā 5, Carnikavā vairākkārt skatīts pašvaldību komiteju sēdēs.  

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Karīna 
Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Jānis Ruks (LRA), "Pret" – 1 
(Jānis Leja (S)), "Atturas" – 3 (Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Imants Krastiņš 
(JKP)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projektu “Pāreja uz atjaunojamiem energoresursiem katlu mājā 
Tulpju ielā 5, Carnikavā”” projektu un un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 
22. februāra sēdē. 

*** 
K. MIĶELSONE, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 1. jūlija 
saistošo noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, 
izsludina pārtraukumu. 
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Pārtraukums no plkst. 12.30 līdz plkst. 13.15 

Plkst. 12.30 A. DENIŅA, G. KOZLOVSKA atstāj sēdi. 

*** 
8. Par noteikumu “Kārtība, kādā Ādažu novada pašvaldība pārņem dāvinājumā ceļu 

vai ceļu uzturēšanai nepieciešamo zemi” projektu 
(Artis Brūvers) 

Ziņo, ka noteikumi nosaka pašvaldības rīcību tai nepieciešamo nekustamo īpašumu – ceļu un 
zemes zem ceļiem (turpmāk – ceļš) pārņemšanai pašvaldības īpašumā bez maksas. Noteikumi 
neattiecas uz gadījumiem, kad ceļu atsavina valsts aizsardzības, vides aizsardzības, veselības 
aizsardzības vai sociālās nodrošināšanas vajadzībām, sabiedrībai nepieciešamu kultūras, 
izglītības un sporta objektu, inženierbūvju un inženierkomunikāciju būvniecībai vai transporta 
infrastruktūras attīstībai, kā arī citu sabiedrības vajadzību nodrošināšanai. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt noteikumu “Kārtība, kādā Ādažu novada pašvaldība pārņem dāvinājumā ceļu 
vai ceļu uzturēšanai nepieciešamo zemi” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 22. februāras sēde. 

9. Par telpu nomu ĀBJSS vieglatlētikas nodaļas nodarbībām 
(Dagnija Zilberte) 

Ziņo, ka Ādažu sporta centrā nav iespējams nodrošināt Ministru kabineta 2021. gada 29. 
augusta noteikumos Nr. 885 “Kārtība, kādā valsts finansē profesionālās ievirzes sporta 
izglītības programmas” noteiktās prasības, kas paredz nodrošināt telpu pieejamību visām Ādažu 
Bērnu un jaunatnes sporta skolas (tupmāk – ĀBJSS) nodaļām tām nepieciešamajā mācību 
stundu apjomā. Esošās telpas līdz kārtējā mācību gada beigām ir pilnībā noslogotas un nav 
pieejamas ĀBJSS Vieglatlētikas nodaļai nepieciešamajā apjomā. 

Pašvaldības rīcībā nav citu, ĀBJSS mācību nodarbībām piemērotu lielo sporta spēļu zāļu. 
Ādažos ir pieejama SIA “SUPER PARTY” nomāta atbilstoša sporta zāle Pirmā iela 42, ar 
tiesībām nodot to apakšnomā. 

Ņemot vērā, ka ĀBJSS jānodrošina sporta programmu 20V 813 00 1 un 30V 813 00 1 
“Vieglatlētika” izpilde, šim nolūkam ir nepieciešams nomāt sporta zāli no SIA “SUPER 
PARTY”.  

Paredzamais nomas termiņš ir no 2023. gada 13. februāra līdz 30. aprīlim un nomas maksa par 
telpām ir 30 euro stundā, ieskaitot PVN. Nomas maksas izdevumi plānoti 1980 euro  apmērā, 
t.sk. PVN. Minētā summa ir pieejama ĀBJSS 2023. gada budžeta tāmē (EKK 2261). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atsātaj 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par telpu nomu ĀBJSS vieglatlētikas nodaļas nodarbībām” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

10. Par grozījumiem Ādažu novada domes 09.12.2022. lēmumā Nr. 589 “Par sociālo 
pakalpojumu attīstību projektā “Pakalpojumu infrastruktūras attīstība 

deinstitucionalizācijas plānu īstenošanai Ādažu novadā”” 
(Gunta Dundure) 
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Ziņo par pašvaldības domes 2022. gada 9. decembra pieņemto lēmumu Nr. 589 “Par sociālo 
pakalpojumu attīstību projektā “Pakalpojumu infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas 
plānu īstenošanai Ādažu novadā””.  Pašvaldības administrācijas Attīstības un projektu nodaļa 
līdz 2022. gada 12. decembrim informēja Labklājības ministriju un Rīgas plānošanas reģionu 
(turpmāk – RPR) par lēmumu, kā arī 2022. gada 29. decembrī iesniedza Centrālajai finanšu un 
līgumu aģentūrai grozījumus Vienošanās par pakalpojuma “Specializētās darbnīcas” izveides 
Garā ielā 20, Carnikava, Carnikavas pag., Ādažu novads, iekļaušanu projektā “Pakalpojumu 
infrastruktūras attīstība deinstitucionalizācijas plānu īstenošanai Ādažu novadā” (turpmāk – 
projekts) un tā īstenošanai nepieciešamo attiecināmo izmaksu palielināšanu par 124440 euro. 

RPR 2022. gada 30. decembrī informēja pašvaldību par apstiprinātajiem grozījumiem RPR 
deinstitucionalizācijas plānā, t. sk., projekta kopējās attiecināmās izmaksas 1275287,12 euro 
(tai skaitā ERAF līdzfinansējums 1024805,18 euro, valsts budžeta finansējums un dotācija 
104484,26 euro un pašvaldības finansējums 145997,68 euro), kas atšķiras no pašvaldības 
domes apstiprinātajām kopējām attiecināmajām izmaksām. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada domes 09.12.2022. lēmumā Nr. 589 
“Par sociālo pakalpojumu attīstību projektā “Pakalpojumu infrastruktūras attīstība 
deinstitucionalizācijas plānu īstenošanai Ādažu novadā”” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

11. Par nekustamo īpašumu “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas ceļš 19” atsavināšanu 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par Attīstības komitejas priekšlikumu par pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu ar 
kadastra numuru 8044 005 0715 un kadastra numuru 8044 005 0714 atkārtotu nodošanu 
atsavināšanai. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamo īpašumu “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas ceļš 19” 
atsavināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra 
sēdē. 

12. Par pašvaldības zemesgabala daļas nodošanu atsavināšanai un nosacītās cenas 
apstiprināšanu Gaujas iela 3 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par SIA “Rental Property” (reģ. Nr. 40203064561) 2022. gada 15. jūnija iesniegumu par 
zemesgabala daļas iegādi Gaujas iela 3, Ādaži (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/22/3071) un pašvaldības 
administrācijas Īpašumu un infrastruktūras nodaļas (turpmāk – ĪIN) 2022. gada 28. jūnija 
atsavināšanas ierosinājumu Nr. ĀNP/1-33-49/22/13. Ierosina nodot atsavināšanai pašvaldības 
nekustamo īpašumu no pašvaldības nekustamā īpašuma Gaujas ielā 3, Ādaži, Ādažu novads 
(kad. Nr. 8044 007 0328) sastāvā ietilpstošas neapbūvētas zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 8044 007 0328 atdalāmu daļu 209 m2 platībā (vairāk vai mazāk, atbilstoši 
instrumentālai uzmērīšanai dabā), atbilstoši apstiprinātajam zemes ierīcības projektam 
nekustamajiem īpašumiem Pasta ielā 1, Pasta ielā 1C un Gaujas iela 3, Ādaži, Ādažu novads, 
pārdodot piegulošā zemesgabala īpašniekam SIA “Rental Property”. 
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E. ŠĒPERS aicina deputātus izvērtēt atdalāmā zemesgabala nosacīto cenu 5852 euro (pieci 
tūkstoši astoņi simti piecdesmit divi eiro), jeb 28 euro/m2. 

Deputāti kopīgās debatēs vienojas atbaltsīt lēmuma “Par pašvaldības zemesgabala daļas 
nodošanu atsavināšanai un nosacītās cenas apstiprināšanu Gaujas iela 3” projektu esošajā 
redakcijā.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības zemesgabala daļas nodošanu atsavināšanai un 
nosacītās cenas apstiprināšanu Gaujas iela 3, Ādaži” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

13. Par nekustamo īpašumu nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai  “Carnikavas 
komunālserviss” 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par pašvaldības 2022. gada 23. februāra saistošo noteikumu Nr. 17/2022 “Pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” nolikums” 7. punktā cita starpā pašvaldības aģentūrai 
“Carnikavas komunālserviss” ir noteikts pienākums apsaimniekot un labiekārtot tai pārvaldībā 
nodotos pašvaldības nekustamos īpašumus. 

K. MIĶELSONE, G. DZENIS, A. KRASTA, E. KĀPA, G. PORIETIS, L. PUMPURE, R. 
PAULS debatē par termiņu izpildi, kuros tiktu nodoti īpašumi pašvaldības aģentūras 
“Carnikavas komunālserviss”, personāla sadalījumu un izmaksām (G. Porietis informē, ka 
sazinājies ar Aizsardzības ministriju par Kadagas PII “Mežavēji” nodošanu, tika informēts, ka 
šā gada marta vidu tiks sniegta atbilde. Rosina izņemt no lēmuma projekta sadaļu par Kadagas 
PII “Mežavēji”). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības izpiddirektoram Guntim Porietim sadarbībā ar pašvaldības 
administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļu veikt labojumus lēmuma projektā, svītrojot 
sadaļu par Kadagas PII “Mežavēji”, papildus nosakot izpildes termiņus, personāla un 
izmaksu sadalījumu.  

2. Atbalstīt lēmuma “Par nekustamo īpašumu nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai 
“Carnikavas komunālserviss”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 22. februāra sēdē. 

14. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 24.08.2022. lēmumā Nr. 406  
“Par nekustamo īpašumu “Dailas skvērs” un “Dailas” pieņemšanu pašvaldības īpašumā 

bez atlīdzības” 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta lēmumu Nr. 406 “Par nekustamo īpašumu 
“Dailas skvērs” (turpmāk – lēmums) un “Dailas” pieņemšanu pašvaldības īpašumā bez 
atlīdzības” un 2022. gada 28. septembra lēmumu Nr. 459 “Par grozījumiem Ādažu novada 
pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta lēmumā Nr. 406 “Par nekustamo īpašumu “Dailas 
skvērs” un “Dailas” pieņemšanu pašvaldības īpašumā bez atlīdzības”” (turpmāk kopā – 
lēmums), kā arī uz 2022. gada 11. oktobra Nekustamā īpašuma dāvinājuma līguma Nr. JUR 
2022-10/1072 4.2. punkta pamata 2022. gada 26. oktobrī parakstīto pieņemšanas-nodošanas 
aktu, ar ko pašvaldības īpašumā bez atlīdzības (dāvinājumā) no SIA “Medozoli”, reģ. Nr. 
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40103336545, tika pieņemti nekustamie īpašumi “Dailas skvērs”, Ādaži,  Ādažu nov. (kad. Nr. 
8044 011 0521) un “Dailas”, Ādaži, Ādažu nov. (kad. Nr. 8044 011 0033) līdz ar visām 
tiesībām, pienākumiem un piederumiem (tai skaitā, ūdensapgādes un sadzīves kanalizācijas 
sistēmas). Informē par grozījumiem lēmumā. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 24.08.2022. 
lēmumā Nr. 406  “Par nekustamo īpašumu “Dailas skvērs” un “Dailas” pieņemšanu 
pašvaldības īpašumā bez atlīdzības” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes 
šā gada 22. februāra sēdē. 

15. Par pašvaldības nekustamā īpašuma Vecupes iela 12, Carnikava, atsavināšanu 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” šā gada 9. februāra ierosinājumu 
Nr. 01-6/23/181 (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/769) nodot atsavināšanai pašvaldības nekustamo 
īpašumu Vecupes iela 12, Carnikava, Carnikavas pag., Ādažu novads (kad. Nr. 8052 005 1299 
(turpmāk – īpašums)). Īpašums atrodas Carnikavas ciemā, tas robežojas ar privātpersonām 
piederošām zemes vienībām, kā arī pašvaldības zemes īpašumu “Meliorācijas grāvji”, 
Carnikavas pag., Ādažu nov., kurā atrodas pašvaldības valdījumā esošas meliorācijas sistēmas, 
tas atrodas pie Vecupes (pašvaldības nekustamais īpašums “Atteka”, Carnikavas pag., Ādažu 
nov.). Piekļuve īpašumam nodrošināta no pašvaldības zemes īpašuma, uz kura atrodas 
pašvaldības valdījumā esošs publiskās lietošanas transporta infrastruktūras objekts – Vecupes 
iela, Carnikava, Carnikavas pagasts. 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, S. MUZE, V. BULĀNS debatē par ieņēmumu 
sadalījumu no nekustamā īpašuma atsavināšanās (J. Leja aicina izskaidrot, kā tiek novirzīti 
ieņēmumu no nekustamo īpašumu pārdošanas un atsavināšanas. K. Miķelsone atkārtoti uzsver, 
ka par pašvaldības ieņēmumiem atklāti tiek lemts pašvaldību komiteju un domes sēdēs, deputāti 
atklāti balso par katru lēmumu). 

Plkst. 14.19 J. LEJA atstāja sēdi.  

Plkst. 14.21 J. LEJA piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S),  Gatis Miglāns 
(LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Jānis Ruks 
(LRA), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Imants Krastiņš (JKP)), (Arta Deniņa (JKP) piedalās sēdē 
attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja sēdi), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības nekustamā īpašuma Vecupes iela 12, Carnikava, 
atsavināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra 
sēdē. 

I. KRSATIŅŠ izsākas par balsošanas motīviem. Informē, ka balsojumā atturējās, jo nesaredz 
godīgu naudas sadalījumu starp Ādažiem un Carnikavas pagastu. 

16. Par nekustamo īpašumu “Kanāla iela 60”, “Krāču iela 6” un “Lazdas 13” 
atsavināšanu 
(Vollijs Kuks) 
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Ziņo par Attīstības komitejas 2022. gada 9. novembra sēdes, prot. § 50.  (reģ. Nr. ĀNP/1-3-2-
2/22/11) pieņemto lēmumu atbalstīt pašvaldībai piederošo zemes īpašumu  “Kanāla iela 60”, 
“Krāču iela 6”  un “Lazdas 13” (turpmāk – īpašumi), kuri nav nepieciešami pašvaldības 
funkciju veikšanai, nodošanu atsavināšanai. Īpašumu novērtēšanai ir lietderīgi pieaicināt vienu 
sertificētu vērtētāju, kura pakalpojuma izmaksas plānotas līdz 750 euro, kas apmaksājamas no 
pašvaldības administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļas budžeta tāmes līdzekļiem. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamo īpašumu “Kanāla iela 60”, “Krāču iela 6” un “Lazdas 
13” atsavināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. 
februāra sēdē. 

17. Par projektu “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu” 
(Annija Dukāte) 

Ziņo, ka atbilstoši pašvaldības domes 2022. gada 24. augusta lēmumam Nr. 414 “Par 
konceptuālu atbalstu ELFLA konkursa projekta iecerei”, pašvaldība 2022. gada 24. augustā 
iesniedza projekta “Pastaigu ceļa izveide gar Gaujas – Baltezera kanālu” (turpmāk – projekts) 
pieteikumu dalībai biedrības “Gaujas Partnerība” (turpmāk – biedrība), reģistrācijas numurs 
40008143121, izsludinātajam projektu ideju konkursam stratēģiskā projekta noteikšanai, kas 
tika rīkots atbilstoši Ministru kabineta 2015. gada 13. oktobra noteikumiem Nr. 590 “Valsts un 
Eiropas Savienības atbalsta piešķiršanas kārtība lauku attīstībai apakšpasākumā “Darbību 
īstenošana saskaņā ar sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģiju””. 

Biedrība savā 2022. gada 21. septembra vēstulē Nr. 30 “Par projektu ideju konkursu” informēja 
pašvaldību, ka lai Gaujas–Baltezera kanāla gājēju celiņa izveides projekta ideju varētu uzskatīt 
par stratēģisku projektu, ir svarīgi to īstenot pilnā apmērā, t.i., no gājēju tiltiņa pie Mazā 
Baltezera līdz tiltam pie Podnieku ielas. Pašvaldība 2022. gada 30. novembrī pieņēma lēmumu 
Nr. 584 “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 24.08.2022. lēmumā Nr. 414 “Par 
konceptuālu atbalstu ELFLA konkursa projekta iecerei”” un konceptuāli atbalstīja projekta 
īstenošanu pilnā apmērā.  

Biedrība 2022. gada 1. decembrī veica sabiedrības virzītas vietējās attīstības (turpmāk – SVVA) 
stratēģijas grozījumus, iekļaujot projektu kā stratēģisko projektu. 

Šā gada 23. janvārī uzsākās biedrības “Gaujas Partnerība” izsludinātā atklāta konkursa projektu 
iesniegumu pieņemšanas 9. kārta rīcībā 2.1. “Atbalsts vietējās teritorijas, tostarp dabas un 
kultūras objektu, sakārtošanai pakalpojumu pieejamībai, kvalitātei un sasniedzamībai” 
(turpmāk – rīcība 2.1.) Eiropas Lauksaimniecības fonda lauku attīstībai (turpmāk – ELFLA) 
Lauku attīstības programmas 2014.-2020. gadam apakšpasākuma 19.2. “Darbību īstenošana 
saskaņā ar SVVA stratēģiju” ietvaros apstiprinātās sabiedrības virzītās vietējās attīstības 
stratēģijas ieviešanai aktivitātē 19.2.2. “Vietas potenciāla attīstības iniciatīvas”.  

Pieteikšanās izsludināta biedrības SVVA stratēģijā minētajam stratēģiskajam projektam, kas 
paredz izveidot pastaigu celiņu gar Gaujas – Baltezera kanālu posmā no gājēju tiltiņa pie Mazā 
Baltezera līdz tiltam pie Podnieku ielas. Celiņa izbūve paredzēta 1) Alderu un Baltezera 
iedzīvotājiem; 2) vakaru un brīvdienu pastaigu maršrutu cienītājiem Baltezerā un Ādažos; 3) 
Mežtakas posma lietotājiem. 

Projektu iesniegšanas termiņš Lauku atbalsta dienesta Elektroniskās pieteikšanās sistēmā ir līdz 
šā gada 24. februārim. Rīcībā 2.1.  pieejams publiskais finansējums 80060,11 euro. 
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Projekta kopējās plānotās attiecināmās izmaksas ir 130000 euro (tai skaitā ELFLA finansējums 
80060,11 euro un pašvaldības līdzfinansējums 49939,89 euro). Projekta sagatavošanas un 
īstenošanas nodrošināšanai plānots priekšfinansējums no aizņēmuma līdzekļiem līdz 88955,68 
euro. Projekta īstenošanas termiņš ir ne vēlāk kā līdz 2025. gada 1. septembrim. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,, Genovefa Kozlovska (LZS) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projektu “Pastaigu celiņa izveide gar Gaujas-Baltezera kanālu”” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 22. februāra sēdē. 

 
18. Informatīvs ziņojums par p/a “Carnikavas komunālserviss” 2022. gada darba plāna 

(Gunārs Dzenis) 
Ziņo par pašvaldības aģentūras ”Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) 2022. gada 
darba plānu (3. pielikums). 

Plkst. 14.47 G. KOZLOVSKA piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE, G. DZENIS, A. DENIŅA, L. BERNĀNS, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, G. 
KOZLOVSKA debatē par aģentūras 2022. gada paveiktajiem darbiem.  

K. MIĶELSONE aicina aģentūras direktoram Gunāram Dzenim sagatavot un iepazīstināt 
deputātus ar aģentūras 2023. gada darba plānu. 

G. DZENIS informē, ka Finanšu komitejas šā gada 15. marta sēdē prezentēs aģentūras 2023. 
gada darba plānu, papildus katru ceturksni tiks sniegtas atskaites par paveiktajiem darbiem. 

Plkst. 15.05 S. BRAKOVSKA atstāja sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Sniedze Brakovska (LRA) 
atstāja sēdi, Arta Deniņa (JKP) piedalās sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”,), 
KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai.  

19. Informatīvais ziņojums par pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu 
(Ainārs Grikmanis) 

Ziņo par pašvaldības domes 2022. gada 23. februāra saistošo noteikumu Nr. 16/2022 “Par 
pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu vai būvniecības ieceres akceptu, izdarot atzīmi 
paskaidrojuma rakstā vai apliecinājuma kartē” izpildi (turpmāk – saistošie noteikumi) ( 4. 
pielikums). 

Plkst. 15.10 S. BRAKOVSKA piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE, A. GRIKMANIS, J. LEJA, J. RUKS, S. BRAKOVSKA, E. KĀPA debatē 
par nodevu par būvatļaujas izdošanas paaugstināšanu 50 % apmērā vai 70 % apmērā.  

K. MIĶELSONE rosina nodevu par būvatļaujas izdošanas paaugstināt 50 % apmērā. Uzdod 
Būvvaldes vadītājam Aināram Grikamanim veikt grozījumus saistošajos noteikumos. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), 
Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), 
Liāna Pumpure (LRA), Jānis Ruks (LRA), "Pret" – 1 (Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, (Arta 
Deniņa (JKP) piedalās sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA 
NOLEMJ: 
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1. Uzdot Būvvaldes vadītājam Aināram Grikamanim uz Finanšu komitejas šā gada 15. 
marta sēdi sagatavot grozījumu saistošajos noteikumos “Par pašvaldības nodevu par 
būvatļaujas izdošanu vai būvniecības ieceres akceptu, izdarot atzīmi paskaidrojuma 
rakstā vai apliecinājuma kartē” projektu, nosakot būvatļaujas izdošanas nodevu 50% 
apmērā. 

2. Pieņemt informāciju zināšanai.  

20. Informatīvs ziņojums par nekustamā īpašuma nodokļa likmi par būvi, kuras 
būvniecībā pārsniegts normatīvajos aktos noteiktais kopējais būvdarbu veikšanas 

ilgums 
(Ainārs Grikmanis) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības domes 2021. gada 20. oktobra saistošajos noteikumos Nr. 
15/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokli Ādažu novadā”. Aicina izteikt 19. punktu šādā 
redakcijā: 

“19. Pēc 2023. gada 1. jūlija būvi, kuras būvniecībā pārsniegts normatīvajos aktos noteiktais 
kopējais būvdarbu veikšanas ilgums līdz mēnesim, kad parakstīts akts par būves pieņemšanu 
ekspluatācijā, apliek ar NĪN likmi 3 % (trīs procenti) apmērā no lielākās būves vai būvei 
piekritīgās zemes kadastrālās vērtības.”. 

Esošā situācija: 

1. Ādažu novada administratīvajā teritorijā nav noslēgtas apmēram 1109 būvatļaujas, t. sk. 
328 Ādažu pagastā un 781 Carnikavas pagastā;  

2. lielākā problēma ēku pieņemšanai ekspluatācijā ir Valsts zemes dienesta kadastrālās 
uzmērīšanas izpildes termiņš 12-14 mēneši. 

Priekšlikums: 

Ar saistošo noteikumu grozījumu paaugstinātā nekustamā īpašuma nodokļa likmi par 
būvi, kuras būvniecībā pārsniegts normatīvajos aktos noteiktais kopējais būvdarbu 
veikšanas ilgums, piemērot pēc 2024. gada 1. janvāra. 

K. MIĶELSONE uzdod Būvvaldes vadītājam Aināram Grikamanim uz Finanšu komitejas šā 
gada 15. marta sēdi veikt grozījumus pašvaldības domes 2021. gada 20. oktobra saistošajos 
noteikumos Nr. 15/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokli Ādažu novadā”, paaugstinātā 
nekustamā īpašuma nodokļa likmi par būvi, kuras būvniecībā pārsniegts normatīvajos aktos 
noteiktais kopējais būvdarbu veikšanas ilgums, piemērot pēc 2024. gada 1. janvāra. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" ,"Pret" – nav, "Atturas" – nav (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot Būvvaldes vadītājam Aināram Grikamanim uz Finanšu komitejas šā gada 15. 
marta sēdi sagatavot grozījumu pašvaldības domes 2021. gada 20. oktobra saistošajos 
noteikumos Nr. 15/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokli Ādažu novadā” projektu, 
paaugstinātā nekustamā īpašuma nodokļa likmi par būvi, kuras būvniecībā pārsniegts 
normatīvajos aktos noteiktais kopējais būvdarbu veikšanas ilgums, piemērojot pēc 
2024. gada 1. janvāra. 

2. Pieņemt informāciju zināšanai.  

21. Informatīvs ziņojums par Ādažu novada vizuālo identitāti 
(Dārta Zaļkalne, Monika Griezne) 

Ziņo par Ādažu novada vizuālo identitāti (5. pielikums). 



 

14 
 

K. MIĶELSONE, G. KOZLOVSKA, I. KRASTIŅŠ, K. DĀVIDSONE, V. BULĀNS, J. 
RUKS, M. GRIEZNE, D. ZAĻKALNE debatē par izstrādātajiem novada zīmola variantiem, 
pauž atbalstu pirmajam zīmola variantam un izsaka pateicību pašvaldības administrācijas 
Sabiedrisko attiecību nodaļas darbiniekiem par paveikto darbu.  

K. MIĶELSONE aicina mutiski balstot par vieno no diviem izstrādātajiem novada zīmola 
variantiem.   

Plkst. 16.25 J. LEJA atstāja sēdi. 

Plkst. 16.48 R. KUBULIŅŠ atstāja sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Antra Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis 
Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Jānis 
Ruks (LRA), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Imants Krasitņš (JKP)), (Jānis Leja (S), Raitis 
Kubuliņš ( LZP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt pirmo zīmola variantu. 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības administrācijas Sabiedrisko attiecību nodaļai organizēt 
publisko balsošanu par Ādažu novada vizuālo identitāti, izmantojot platformu manabalss.lv. 
Aicina balsošanas rezultātus prezentēt Finanšu komitejas šā gada 15. marta sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) piedalās 
sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”, Jānis Leja (S), Raitis Kubuliņš ( LZP) 
atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot pašvaldības administrācijas Sabiedrisko attiecību nodaļai organizēt publisko 
balsošanu, izmantojot platformu manabalss.lv, balsošanas rezultātus prezentēt Finanšu 
komitejas šā gada 15. marta sēdē. 

2. Pieņemt informāciju zināšanai.  

Sēde slēgta 2023. gada 15. februārī plkst. 17:08. 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja     Karīna Miķelsone  
                       
Protokolētāja        Linda Pavlovska  

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


